
HAND
BAL
X-TRA



NAAR BUITEN MET
Een enthousiasteling van amper 36 lentes, recent afgestudeerd als ergotherapeut en bezeten als geen ander door
het beachhandbal. Maar ook in zaal is hĳ te vinden als trainer van een JM 14-groep in Overpelt. Je kan hem zelfs
terug vinden in de sporthal van Eksel voor keeperstrainingen en tenslotte speelt hĳ zelf ook nog bĳ HCO. Mogen
wĳ U voorstellen aan de nieuwe verantwoordelĳke voor het beachhandbal, nl. Joeri Wouters.

Hoe kwam je in het beachhandbal terecht? Joeri
Wouters: “Dat is begonnen toen ik ongeveer 14 jaar
was. Op het oude motorcrossterrein van Hechtel
werd er toen handbal op het strand gespeeld. Samen
met de club bouwden we dit uit. Later is er nog op
deze locatie gehandbald geworden, maar na enkele
jaren zĳn we uitgeweken naar de beachterreinen.
Ook kwam er een tweede toernooi in België. Dat vond
plaats aan de kust en stond onder leiding van Heidi
De Beckker. Eerst was ik daar trainer en later
begeleider van de scheidsrechters. Heidi heeft een stap
teruggezet wegens haar zaak en Nemanja Kostic en
ikzelf hebben nu het beachsportfestival (BSF)
overgenomen om in de toekomst nog meer
beachhandbal te kunnen brengen.”

Heb je zelf handbal gespeeld? In zaal en op het
beachterrein? “Van mĳn zesde jaar tot mĳn 20ste
speelde ik bĳ HV Arena.
Dan enkele jaren op reis geweest. Op mĳn 24ste terug
gegaan naar mĳn warme, oude club. Daarna nog een
seizoen bĳ Neerpelt (Liga 3) de ballen stoppen. Nu richting
uitbollen bĳ HCO. Altĳd in zaal. Binnenkort ga ik via onze
noorderburen een opleiding volgen voor beach
handbaltrainer.”
Welke elementen staan er in jouw programma om het
beachhandbal populairder te maken? “Het moet een
beleving zĳn. Dit kan best al beginnen bĳ de jeugd. Zodra
de zaalcompetitie gedaan is: naar buiten met de kids!
Zo kunnen ze verder blĳven trainen en leren ze op een
nieuwe manier beachhandbal.

Ook zou ik graag de Nederlandse ploegen willen uitnodigen om
tot bĳ ons te komen om een introductie te geven. Dit samen
met geïnteresseerde clubs vanuit België. Hier kan perfect in de
ochtend een jeugdtoernooi aan gekoppeld worden en dan de
demonstratie. Vervolgens afronden met een zomerse barbecue.
Heerlĳk toch?”

Staan er meer toernooien op het programma buiten Hechtel
(eind juni) en de kust (eind juli)? “De kust is verplaatst naar
Meise. Dit wegens de kosten die het met zich meebrengt.
Daardoor werd de BSF genoodzaakt om te zoeken naar een
alternatieve locatie. Dat is nu het beachtterrein van Meise
geworden. Ze organiseren het toernooi over twee dagen. Dus je
kan ook best overnachten.
Hechter wordt een beleefmoment. Zaterdag zal de jeugd zich
kunnen uitleven en zondag zĳn de echte ʻkastaarsʼ aan de
beurt. De handballers van Berlare hebben ook de kriebels te
pakken. Hier zĳn er nog gesprekken mee bezig om te beslissen
of ze een beachhandbalkamp of een klein toernooi willen
organiseren.
Dan zĳn er nog twee clubs, maar die willen het eerst klein
aanpakken, om volgend jaar te schitteren. Dus 2024 krĳgt een
wellicht gevulde kalender!”

Is er samenwerking met Nemanja Kostic, die toch al vele
jaren aan dit project werkt? “Beachsportfestival (BSF) is nu
in handen van ons. Samen proberen we op verschillende
locaties in het land beachhandbal aan te bieden.”
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Wat zĳn de
voornaamste

problemen om
beachhandbal meer

populair te maken?
Wat wordt eraan

gedaan? Met steun van de
federatie? “De locaties zĳn

de muren die we moeten
slopen. Er zĳn voldoende

beachvolleybal terreinen, maar
weinig gemeentelĳke gronden, waar

vier terreinen kunnen aangelegd worden.
En dat is wel degelĳk nodig om een

degelĳk toernooi af te leveren.
Een ander zwaar struikelblok is de juiste

sponsors vinden voor een sport, die in België nog
niet zo bekend is. Er zal eerst moeten gewerkt

worden aan het uitbouwen van de naam om een
degelĳke sponsor binnen te halen.

Als ik naar de federatie kĳk, doen ze zeker hun best. Het
punt is hier dat al deze geweldige personen allemaal een ʻkrakʼ

zĳn in hun vakgebied. Ze kennen het zaalhandbal door en door
en willen hier verder in groeien. Doordat ze met net voldoende

personen zĳn, hebben ze de handen vol met het handbal. De
bestuursleden zĳn dan ook even blĳ dat ze kunnen uitblazen na een

zwaar seizoen. Hopelĳk kan beachhandbal later worden beschouwd als
een aparte tak van het handbal.

Nog een struikelblok is dat de mindset van een gevorderde zaalhandballer/
trainer vaak denkt dat beachhandbal slecht is voor het lichaam. Dat klopt als je
midden in het seizoen een week gaat trainen op een ander soort ondergrond als
de zaalvloer. Maar na of voor de competitie is beachhandbal net perfect om te
spelen. De spieren in het lichaam hebben zich nog niet aangepast aan de harde
ondergrond, waardoor het heerlĳk is om te ballen in het zand. Contactblessures
kunnen er amper zĳn, omdat er geen contact is toegestaan op het terrein. Ook
de teambuilding die je creëert is uniek!”

Zĳn er niet meer plaatsen aan de kust waar er ʻbeachʼ kan gespeeld worden?
“Bĳ Oostende, Nieuwpoort en Blankenberge zĳn er plaatsen, maar het is zodanig
dat de samenwerking met verschillende organisaties goed moet overlegd
worden. Denk als voorbeeld aan een campng. Vaak zie je dat een goed gelegen
camping al een prĳskaartje heeft of zelfs een jaar vooraf volgeboekt is.
Zeebrugge staat wel genoteerd als meest potentiële gemeente voor 2025.”

Vorig jaar was het de bedoeling om te komen tot specifieke beachrefs. Is dat
gelukt? En hoe is de situatie bĳ dit seizoen?
“Op donderdag 22 juni zal er een opleiding gegeven worden. Iedereen die
interesse heeft, kan zich nog inschrĳven via beachhandbal@handbal.be
Ook zal er tĳdens de week een handbalsymposium gegeven worden met een
introductie van beachhandbal op het programma. Dit is ook weer voor iedereen.
Maar het doelpubliek zĳn de deelnemers aan beachhandbal.
Vorig jaar is er een EHF-beachscheidsrechter die cursus komen geven. Hier zĳn
er acht scheidsrechters van over gebleven. Dit jaar mikken we op een extra van
16 scheidsrechters. Om de wedstrĳden in goede banen te leiden, hebben we ze
zeker nog nodig. Ook dit jaar wordt het BK georganiseerd. Hier is het zeker dat
de juiste persoon op het terrein staat om dit te delegeren.”

Wanneer is Joeri Wouters een tevreden man na het beachseizoen 2023? “Als
de deelnemers aan de toernooien zich opnieuw willen inschrĳven voor het
volgende seizoen. Als de deelnemende organisatoren tevreden zĳn van hun
evenement en ze opnieuw staan te popelen voor het nieuwe seizoen. Als er in
september twee clubs bĳkomen door het enthousiasme van het beachseizoen
2023.”

En hoe zit het met de langetermĳn planning? “De eerstvolgende jaren in België
moeten zodanig uitgroeien, dat we over tien jaar over een volwaardige kalender
beschikken. Dan kunnen we ook een ploeg inschrĳven voor de Europese
competities.”

Wat zĳn jouw wensen op dit gebied? “Dat jeugdspelers het helemaal top
vinden om beachhandbal te spelen. Op die manier kunnen ze uitgroeien tot een
fantastisch spektakelteam.”

Marcel Coppens


